

Cairo Modern International School

(الطالب العائد من الخارج)

إقرار

أقر أنا / _____ ولى أمر الطالب / _____ المتقدم للإلتحاق بمدرسة مودرن الدولية ، للصف / _____ العائد من دولة / _____ بأستكمال اوراق تقدم نجلتي ، التالية

المصري العائد:

- 1- اصل شهادة الميلاد
- 2- اصل جواز السفر + صورة صفحة ختم الدخول.
- 3- اصل شهادة الدولي لنهاية العام الدراسي لآخر عامين معتمدة من المدرسة السابقة وموتقة من وزارة الخارجية فى حالة عدم التوثيق يتم عمل امتحان مستوى للطالب المتقدم

الاجنبى الوافد من الخارج:

- 1- صورة شهادة الميلاد
 - 2- أصل جواز السفر + اقامة سارية (إقامة مؤقتة لغير السياحة إقامة غير محددة) فى حالة عدم وجود إقامة سارية نرجو طلب خطاب ترشيح حتى يتسنى لولى الامر عمل - إقامة للطالب
 - 3- شهادة الدولي لنهاية العام الدراسي لآخر عامين معتمدة من المدرسة السابقة وموتقة من وزارة الخارجية فى حالة عدم التوثيق يتم عمل امتحان مستوى للطالب المتقدم - ودفع 60جنية مصروفات حكومية 4
 - 4- خطاب من السفارة التابع لها يفيد التحاق الطالب بمدرسة مودرن القاهرة الدولية فى مصر.
 - 5- 2 صور شخصية+صورة جواز سفر ولى الامر وذلك فى الموعد المحدد من قبل المدرسه.
- وفى حالة تخلف عن تقديم تلك المستندات المطلوبة للإدارة أكون مسئولاً عن ذلك ويحق للمدرسة اتخاذ كافة الاجراءات دون ادنى مسئولية عليها ولا يحق لى الرجوع على إدارة المدرسة بأى شئ مستقبلا. لأي إستعلامات اخرى الرجاء التواصل مع اهبه فادي شؤون الطلبة على info@cmsamerican.com او الإتصال على رقم 588-23442859

الاسم / _____ / التوقيع / _____
الرقم القومى أو رقم جواز السفر / _____ / التاريخ / _____

Student Affairs Acknowledgment Statement (Student Coming From Abroad)

I, _____ the parent/guardian of _____ applying for grade _____ at Cairo Modern International School in Egypt (transferring from _____) acknowledge that the following documents must be submitted to the school's Student Affairs Office in order to complete the admissions process:

Egyptian students transferring from abroad:

1. Original electronic birth certificate
2. Original and copy of the passport first page and page with the arrival stamp.
3. Original academic end of year report for the last 2 academic years stamped/authenticated by the previous school and the Egyptian Embassy in the country the student applying from. If such document isn't authenticated then the student will have to take an exam to determine his/her academic level.

Foreign students transferring from abroad:

1. Copy of the birth certificate
2. Original and copy of the passport with residence visa (temporary residence - unspecified period residence).
3. Original academic end of year report for the last 2 academic years stamped/authenticated by the previous school and the Egyptian Ministry of Foreign Affairs.

4. An official letter from the student's national embassy in Egypt that states the approval to enroll the student at Cairo Modern International School.)

5. 2 passport sized photos

6. Copy of the parents' passports

I hereby commit to submit all the required documents for registration with the Ministry of Education by determined due date.../.../20.... Furthermore, should the above paperwork remain incomplete by the end of this period, I acknowledge that it is solely my complete and full responsibility for the consequences of not submitting the documents on time and Cairo Modern International School bears no responsibility.

Name:National ID/Passport #.....

Signature:.....Date:.....